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Abstract (en)
[origin: US4788622A] In order visually to indicate the existence of a "continuation" current through a lightning arrester, an indicator is associated
therewith, which is formed by an elastically deformable strip maintained retracted against capsule electrode by a retention mechanism which is
associated with an electrical filter which causes fusion of a fusible wire under the effect of a "continuation" current. Once its end is released, the strip
projects outwardly of the lightning arrester and marks the location of the defective insulation.

Abstract (fr)
Pour indiquer visuellement l'existence d'un courant de "suite" à travers le parafoudre (2-3), on associe à celui-ci un indicateur formé par une bande
élastiquement déformable (6) qui est maintenue éclipsée contre la capsule (1) par un mécanisme de verrou (8-9) asso cié à un filtre électrique
(11-12) qui provoque la fusion du fil fusible (9) sous l'effet d'un courant de "suite". Une fois son extrémité libérée, la bande (6) se projette en dehors
du parafoudre et signale la localisation du défaut d'isolation.
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